
Fællesbestyrelsesmøde
Dato: D.16.juni, kl.18.30-20.30

Sted: 
Brobyskolerne afd. Pontoppidan

Mødeleder: Sonja

Referent: 

Tine

Tilstedeværende: 

Fraværende: 

Kim Kruse Hansen, Anja Thorup Vinther, Anita Jakobsen, Anne Bay, Lene Hansen, 

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 

Den gode historie 
(O)
5 min

Gode historier fra Brobyskolernes hverdag deles
- Dejlig lejrskole til Bornholm for 6.-7.årgang
- Rigtig godt forældremøde for kommende 7.årgang
- Børnehavens fødselsdag blev holdt d.11.6. Der var et fantastisk 

arrangement med stor opbakning

Alle

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 

Godkendelse af 
dagsorden 
(B), 5 min

Godkendt Alle

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 
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Skoleårets 
planlægning
(O)
15 min

Det indeværende skoleår er snart slut og planlægningen af det kommende har 
været i gang længe. Der har imidlertid været en del bump på vejen. I vil få en 
orientering om arbejdet.
Planlægningen er meget forsinket. Nu er fagfordelingen slut. Skemalægning 
opstartes d.17.6. Kurt Hansen har ydet ekstra bistand til fagfordeling og 
skemalægning. Det er vi meget glade for.

Søren, 
ledelse 

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 

Den internationale 
dimension 
(O)
15 min

I vil her få en kort orientering om arbejdet med den internationale dimension på 
Brobyskolerne. Herunder udlandstur på 9.årgang, som Helle Breenfeldt har ønske 
om at drøfte.

Den internationale dimension blev drøftet. Økonomi blev drøftet omkring den 
internationale dimension. Der bliver afholdt forældremøde med kommende 
9.årgang tirsdag d.21.6.
Der er afsat 30.000 kr. til den internationale dimension. Disse midler er afsat til 
Work Camp. 
Lejrskole og skolerejseprincip tages op til en evt. revidering med hensyn til 
forældrebetaling.

Søren/ 
Helle

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 
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Tilsyn med 
værdiregelsæt
(O)
10 min

Der kommer en orientering om arbejdet med værdiregelsættet.

Nye elever og deres familier har fået tilsendt skolens værdiregelsæt.

Søren

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 

Planlægning af 
forældremøder 
efter sommerferien
(B)
20 min

Lige efter sommerferien afholder vi forældremøder. Her deltager repræsentanter fra
fællesbestyrelsen. Procedure for planlægningen af dette genopfriskes og 
arbejdsopgaver fordeles.
Thomas aftaler med Anja vedr. bestyrelsens talepapir til forældremøderne
Datoer meldes ud af kontaktlærere inden sommerferien, således vi kan komme 
videre med planlægningen. Datoer meldes ind til Søren.

Thomas & 
Tine

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 

Åbningstid i SFO 2
(B)
20 min

Der er kommet et forældreønske om igen at kigge på åbningstiden i SFO2 i 
Allested-Vejle for det kommende skoleår. I forbindelse med seneste 
budgetforhandling i kommunalbestyrelsen, blev det besluttet, at åbningstiden skulle
indskrænkes i fritidstilbuddet SFO2.

I budgetaftalen står der, at lukkedagen er om fredagen. Derfor er det ikke i 
øjeblikket, indtil der evt. træffes en anden politisk beslutning, muligt at fordele 
åbningstiden ud på 5 dage. I forhold til en evt. åbningstid fordelt over 5 dage, så vil
det også være fordyrende for Brobyskolerne, selvom der så vil være kortere 
åbningstid pr. dag. Fællesbestyrelsen bakker op om denne beslutning, da det også 
er vigtigt med økonomisk ansvarlighed. Fællesbestyrelsen kontakter den 
pågældende forældre omkring uddybning af beslutning.

Budgetaftalens samlede tekst kan læses her.

Søren, 
Helle
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https://www.fmk.dk/media/pbtfjtag/budgetaftale-2022-2025.pdf 

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 

Orientering:
Anja:
Søren: 
Ledelsesteam: 
Medarbejdere:
Elevråd: 
(15 min)

Thomas:
- Fællesbestyrelsen har konstitueret sig for det kommende skoleår. Anja 

Thorup Vinther blev genvalgt, som formand. Thomas Heide Jørgensen blev 
genvalgt, som næstformand

Søren:
- Lærer ansat. Rasmus Pedersen er blevet ansat med virkning fra det 

kommende skoleår.
- Sproghold opstartes pr.1.8.22

Medarbejdere:
- Kommende skoleårs arbejdsopgaver fylder meget
- Eleverne ønsker vandautomat i udskolingsblokken

Tine:
- Et nyt tilbud på multibane på afd. AV er i proces
- God elevrådsfest på afd. AV.

Alle

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 

Evt. & kommende 
punkter
(O)
(5 min)

-pædagogisk læreplan, Broholm Børnehave
Obs. På arbejdsgrupper omkring kostpolitik og devices og lejrskoleprincip

Alle
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